
Application Of The Bathtub Board:
Co-extrude PMMA-ABS and compound them together. Not only have the surface gloss characteristic of acrylic board, but also given Consideration to ABS board 

shock-resistant advantage.

The products widely apply in the field of bath products, such as the bathtub, the shower cabinet, the vapour room, etc.

Application Of ABS, HIPS Refrigerator Board:
It can be divided into ABS plate, non-fluorin ABS plate, germproof ABS plate, HIPS plate, high luster composite HIPS plate, 141b resist HIPS plate. It has the good 

features of flexibility in low temperature, high impact, anti-erosion The product is used in gallbladder in the refrigerator, door gallbladder, the drawer, water contained 

plate, etc.

Application Of ABS Car (baggage) Plate:
It can be divided into veins plate, sub-veins plate, anti-flammable veins plate. The plate has the features of good thermoplastic, anti-flammable and impact 

resistance. 

Widely used in top of the car and bus, instrument board , backrest, car door, windows frame, shell of the motorcycle; all kinds of baggage, etc.

洁具板：采用PMMA-ABS共挤复合而成，既保留了亚克力板表面刚性和光泽的特点，又兼顾了ABS板材耐冲击的优点。

具有成型好，耐高温、低温，耐磨、耐腐蚀及良好的机械加工性能。用于卫浴产品如：浴缸、淋浴房、蒸汽房、洗脸槽。

冰箱板：分为ABS板，ABS无氟板，ABS抗菌板，HIPS板，HIPS高光泽复合板，HIPS抗141b复合板。

具有极强的低温韧性、抗冲击、耐化学稳定性等良好性能。主要用于冰箱冰柜门胆、内胆、抽屉、接水盘、饮水机等。

ABS汽车（箱包）板：有皮纹板、亚光皮纹板、阻燃皮纹板等。具有良好的热塑性、阻燃性和高抗冲击性。

用途：汽车、大巴内车顶、仪表板；座椅靠板、车门板、窗框、摩托车外壳；各种拉杆箱、行李箱、休闲包等箱包。

主要技术参数：Main Technical Specification

机型 Model

适用原料 Material

挤出机规格 Extruder Specification

共挤分层形式 Co-extrusion Layer

制品宽度 Products Width

制品厚度 Products Thickness

最大挤出量 Capacity (Max.)

GW-120/65-2200

ABS、PMMA

120/38,70/35,60/35

A/B/C/B/A

2100mm

2-8mm

600Kg/h

GW-120/60/45-1800

ABS、PS、HIPS

120/38,60/35,45/35

A/B/C

1700mm

1-6mm

550Kg/h

GW-130/70-1800

ABS、PS、HIPS

130/38,70/35

A/B/A

2100mm

2-8mm

750Kg/h

备注：以上规格参数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.

ABS/PMMA 复合洁具板；ABS，HIPS/GPPS冰箱板生产线

ABS/PMMA Co-extrusion Sanitaryware Plate; ABS,
HIPS/GPPS Refrigerator Plate Extrusion Line
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Profesional For Plastic 品质源于专业金 韦 尔 塑 机

ABS Car (baggage) Plate:
o veins plate, sub-veins plate, anti-flammable veins plate. The plate has the features of good thermoplastic, anti-flammable and impact 

f the car and bus, instrument board , backrest, car door, windows frame, shell of the motorcycle; all kinds of baggage, etc.

ABS汽车（箱包）板：有皮纹板、亚光皮纹板、阻燃皮纹板等。具有良好的热塑性、阻燃性和高抗冲击性。

用途：汽车、大巴内车顶、仪表板；座椅靠板、车门板、窗框、摩托车外壳；各种拉杆箱、行李箱、休闲包等箱包。

Main Technical Specification

er Specification

extrusion Layer

Width

Thickness

y (Max.)

GW-120/65-2200

ABS、PMMA

120/38,70/35,60/35

A/B/C/B/A

2100mm

2-8mm

600Kg/h

GW-120/60/45-1800

ABS、PS、HIPS

120/38,60/35,45/35

A/B/C

1700mm

1-6mm

550Kg/h

GW-130/70-1800

ABS、PS、HIPS

130/38,70/35

A/B/A

2100mm

2-8mm

750Kg/h

数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.




